

## Bestyrelsesmøde den 6. juni 2018 kl. 19.30.

- 1 Godkendelse af sidste mødes referat
- 2 Status på omkostningsbudgettet.
- 3 Penge på Kreditkort
- 4 Opsætning af postkasser
- 5 Hjemmeside for Skibstedgård status
- 6 Tilbud på vedligehold af ude arealer ved Mette.
- 7 Retningslinjer for legeredskaber, og pergola vedtagelse af Mettes glimrende oplæg.
- 8 Gennemgang af oplæg til aftale med kommunen på vedligehold af parkeringspladsen.
- 9 EVT

Referent Jens

Afbud Mette

- AD 1 Godkendt
- AD 2 Omkostnings budgettet kan ikke trækkes nemt, vi har brug for at kan følge med i vores omkostninger, jeg tager fat i Brian
- AD 3 Vi har penge nok på kreditkort, med det Mogens og Jens skylder foreningen er de ca. 8000 kr. på kontoen.
- AD 4 En har meldt sig til at sætte postkasser op.
- AD 5 Hjemmesiden er rigtig god. Vi har nogle udfordringer med persondata lovgivningen som vi lige skal have styr på, det tages op på næste møde, vil forsøge at få nye Brian til at deltage, vi kan så samtidigt indvies i Acubitz
- AD 6 Er udsat til næste gang
- AD 7 Vi skal have vendt regler for pergola og trampolin evt. betaling for brug af grill, samt være mere specifik for brug af pergola, vi skal have lavet et færdigt oplæg og så have det godkendt på et ekstraordinært afdelingsmøde.
- AD 8 Oplæg fra Brian er rettet til og sendt til Brian og jer.
- AD 9 intet